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od reda~cj! 
Mamy nowy 1999 rok zapowiadający końcówkę obecnego tysiąclecia. U jego progu zazwyczaj 

stawiamy sobie nowe wyzwania wprowadzając jednocześnie w nasze życie pewne zmiany. Nie 
inaczej będzie w przypadku naszego polkowickiego tygodnika. Oddajemy więc w Państwa ręce 
Informator w nieco odmienionej szacie. Nie zamierzaliśmy dokonywać rewolucyjnych zmian, aczkol
wiek te pojawiające się będą towarzyszyć nam przez kolejne wydania, uzupełniane rzecz jasna 
Państwa propozycjami, na które zresztą bardzo liczymy. 
Żyjąc w ciągłym pośpiechu spragnieni jesteśmy otrzymywać sprawdzone, rzetelne i treściwe infor

- _ ............ macje. Nie od dziś pomagają nam one rozumieć, żyć i poruszać się w naszej rzeczywistości. 
W codziennej pracy docierać będziemy wszędzie obserwując i przekazując zachodzące zmiany, zjawiska i wydarzenia. 

Jesteśmy pełni optymizmu i zapału do pracy chociaż nie unikniemy błędów, które z pewnością będą efektem tremy i chęci 
tworzeniami dzieła. Zdecydowanie chcemy, aby Informator był obiektywnym życzliwym i kompetentnym przewodnikiem. 
Będziemy poruszać tematy żywo interesujące wszystkich. 

Chcemy ponadto zaproponować Państwu rubrykę, w której będzie można przekazywać sobie życzenia i pozdrowienia z 
różnych okazji. Mamy nadzieję, że będą Państwo także dzielić się swoimi uwagami oraz propozycjami podczas telefonicz
nych rozmów z dyżurującym reporterem. Nowością będzie kącik dla najmłodszych. 

Jak przystało na noworoczny numer nie zabraknie w nim bieżących spraw związanych z naszą codzienną rzeczywistością. 
Podsumujemy miniony rok i to w różnych dziedzinach naszego życia . Jaki był? Co udało się zrealizować z ubiegłoro 

nych planów, a co przeszło na konto tego, który właśnie rozpoczęliśmy? I wreszcie czego powinniśmy sobie życzyc 
wzajemnie u progu Nowego 1999 roku. Nie zabraknie także relacji z sylwestrowych szaleństw. 
Życzymy zatem miłej lektury i czekamy na pierwsze sygnały od Państwa. 

RedoRtor mczeJ;y 
AJtrJrzeJ Lecn 

Noworoczny upominek 
Polkowiccy radni zamknęli 

i podsumowali 1998 rok. 
30 grudnia odbyła się ostat
nia w ubiegłym roku sesja 
Rady Miejskiej. W trakcie jej 
obrad omówiono projekty 
uchwał wprowadzających 

zmiany i drobne korekty w te
gorocznym budżecie. 

Zmiany w budżecie, tej 
najważniejszej dla poprawne
go funkcjonowania gminy 
uchwale, możliwe będą jesz
cze w ciągu roku. Na rozwią
zanie czeka bowiem zawie
szony spór w NSA , którego 
wyrok ostatecznie wpłynie na 
kształt finansów naszej gmi
ny. Tematem głosowań były 

W związku z nowym podzia
łem administracyjnym kraju 1 
stycznia 1999r. powstały nowe 
wojwództwa. Ulegają także zmia
nie niektóre kody pocztowe na te
renie Dolnego Śląska . Fakt ten nie 
powinien wprowadzić zmieszania. 
gdyż stare kody pocztowe będą 
obowiązywały jeszcze przez naj
bliższe pól roku . Zmiany kodów 
można porównać do denominacji 

również uchwały podwyższa

jące stawki niektórych podat
ków. Jeszcze nie ochłonęli
śmy po rządowych podwyż
kach cen nośników energi, a 
już lokalni rajcy zgotowali 
nam kolejne "noworoczne" 
upominki. 

Od 1 stycznia obowiązują 
podwyższone stawki podat
ku od nieruchomości, podat
ku od posiadania psa, od nie
których środków transportu i 
dzienna opłata targowa. 
Wszystko poszło w górę 

średnio od 20 do 30 %. 
Wprowadzona do porządku 
obrad w ostatniej chwili 
uchwała podwyższająca o 

ponad 35% stawkę czynszu 
regulowanego na lokale 
mieszkalne, nie co podgrza
ła atmosferę sali obrad. Za
częło się od Stefana Ciżma
ra. Jego zdaniem wypłaty z 
budżetu gminy na dodatki 
mieszkaniowe już są bardzo 
wysokie. Podwyżka rodzi za
grożenie , że wzrośnie liczba 
lokatorów nie płacących 

czynszu, co skolei spowodu
je wzrost kosztów budżetu na 
pokrycie dodatków mieszka
niowych. Uzasadnieniem 
podwyżki jest wzrost kosztów 
utrzymania budynków ale i 
dążenie gminy do zrównania 
stawek czynszu w zasobach 

Nowe kody 
złotówki -
wyjaśnia 
naczelnik 
poczty 
głównej w 
Pol kowi
cach 
Może teo
retycznie 
wydawać 
sięlrudnym 

----------------------

do opanowa
nia zada
niem, jednak 
w praktyce 
nie pOWinno 
to nastręczać 
najmniej
szych kłopo
tów. Tak jak 
przyzwyczaili
śmy sie do 

komunalnych i spółdziel

czych. Od 1 stycznia wzrasta 
z 0,80 zł na 1,22 zł czynasz 
w SM"Cuprum". Dlatego wła
śnie, z miesięcznym pośli

zgiem, dokładnie od 1 lute
go, w zasobach komunalnych 
stawka czynszu wzrośnie z 
0,90 zł na 1 ,22 zł . Przeciwko 
wprowadzeniu w życie Jej 
uchwały głosawali radni ~ 
a kilkoro innych radnych 
wstrzymało się od głosu - nie 
udało się jej zablokować. 

Obrady zakończono no
worocznym toastem. Były ży
czenia i serdeczności, do któ
rych dołącza się nasza redak-
cja. (rak) 

nowych pieniędzy, tak szybko 
przyzwyczaimy się do zmiany ko
dów pocztowych. W tej sytuacji 
mieszkańcy osiedla Gwarków i 
Sienkiewicza należący do Urzędu 
Pocztowego "Polkowice 3" posłu
giwaćsię będą kodem 59-101 . Po
zostali mieszkańcy podlegajacy 
UP Polkowice 1 powinni od dziś 
używać kodu 59-100. 

(bab) 

, . 



Siódmy koncert Owsiaka 

J
UŻ w najbliższą niedzielę 10 stycznia odbędzie się VII o godzinie 17.00 odbędzie się koncert znanego z wrocław
Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Dotych- skiej sceny hip-hopowej zespołu Ogród Alicji , który tworzą 
czasowe finały w naszym mieście koordynowała Polko- Polkowiczanie. Kwestować będzie głównie młodzież z polko-

wicka Telewizja Ka- -.:.-----,.--- wickich szkół pod-
blowa. W tym roku stawowych zaopa-
w Polkowicach głów- trzona w identyfika-
ny ciężar zbiórki pie- tory oraz oryginalne 
niędzy dla oddziałów puszki Wielkiej Or-
noworodków wzięła kiestry Świątecznej 
na siebie Młodzieżo- Pomocy. 
wa Rada Miasta. Polkowicki Aqu-
- Jest to pierwsze i apark, mając na 
jednocześnie wielkie względzie zdrowie 
przedsięwzięcie, ja- noworodków i 
kiego podjęli się mlo- szczęście ich rodzi-
d i radni w pierw- ców postanowił 

roku swojej przyłączyć się do te-
działalności - mówi gorocznego koncer-
Krzysztof Kaczanow- tu organizując sze-
ski, młodzieżowy reg atrakcji. Na 
burmistrz - Wierzę konto Orkiestry za-
jednak, że będzie deklarował 10 pro-
wspaniale. Jestem cent dochodu z nie-
pełen optymizmu. dzieli 10 stycznia. 

W tym roku Podczas ubiegło-
wszystkie imprezy rocznego koncertu 
związane z finałem, które odbędą się w Aquaparku i w kinie, w Polkowicach zebrano ponad 10 tysięcy złotych . 
relacjonować będzie Telewizja Polska. Początek imprezy w Mamy nadzieję, że po tegorocznym finale będziemy mogli 
Aquaparku o godzinie 11 .30 . Tam też zaplanowano wiele pochwalić się równie dobrym wynikiem. A to już zależy od 
atrakcji. Między innymi pokazy mody, występy grupy teatral- naszej życzliwości i szczodrości. 
nej z Zespołu Szkół , paradę przebierańców, występi zespołu 

Brevis Horea oraz pokaz ogni sztucznych. Natomiast w kinie Karol Ballaszkiewicz 

Warto wiedzieć 
1 stycznia 1999 roku na mapę administracyjną kraju poja

wiły się powiaty, a wśród nich polkowicki. Warto więc wie
dzieć , że do naj istotniejszych ich zadań należeć będą między 
innymi: 
- ochrona porządku i bezpieczeństwa publicznego, 
- ochrona przeciwpożarowa , przeciwpowodziowa oraz zapo 

bieganie klęskom żywiołowym i ich skutkom 
- utrzymywanie szpitali, opieka społeczna , 

- budowa i utrzymywanie dróg ponad gminnych. 
Poza tym powiat pełnić będzie rolę uzupełniającą w zakre

sie zadań publicznych. Na pewno nie będzie nadzorować ani 
odbierać kompetencji i środków finansowych gminom. Wła
dze powiatu stanowi rada powiatowa z przewodniczącym na 
czele. Natomiast szefem zarządu powiatu jest starosta. 

Od stycznia br. gminy nadal będą podstawową jednostką 
podziału terytorialnego kraju . Będą niezależne od utworzo
nych powiatów. Wszystkie dotychczasowe sprawy załatwiać 
będzie Urząd Gminy lub Urząd Miasta. Do naczelnych zadań 
gminy nadal należeć będzie opieka nad ośrodkami zdrowia, 
szkołami podstawowymi i przedszkolami, bibliotekami, do
mami kultury, wodociągami. Zajmować się będzie także za-

opatrzeniem w wodę, usuwaniem śmieci i ścieków, drogami 
gminnymi, targowiskami, lokalnym transportem oraz ochroną 
środowiska na terenie gminy. 

Wspólnotę samorządową gminy nadal tworzy ogół jej 
mieszkańców. Władzami gminy są rada z jej przewodniczą
cym. Natomiast władzę wykonawczą nadal sprawować bę
dzie zarząd gminy, na czele które stoją wójt oraz burmistrz 
lub prezydent. 
ZANIM WYJEDZIESZ DO WOJEWÓDZTWA LUB PÓJDZIESZ DO STAROSTWA 

Poszczególni mieszkańcy wszystkie dotychczasowe spra
wy, które załatwiali w Urzędzie Gminy, nadal będą w nim 
załatwiać. Między innymi zezwolenia na działalność usługo
wą, śluby cywilne, wydawanie dowodów osobistych, pomoc 
materialną i zasiłki , meldunki, rejestracja narodzin i zgonów 
oraz pozwolenia na budowę. 

W starostwie na pewno otrzymasz prawo jazdy, zareje
strujesz pojazd, uzyskasz informacje o ewidencji gruntów i 
budynków oraz możesz dokonać zmiany nazwiska. Innym 
słowy w starostwie załatwisz wszystkie sprawy, które dotych
czas załatwiałeś w Urzędzie Rejonowym lub Wojewózkim. 

(ale) 
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Niepomyślnie rozpoczął 

się rok 1999 dla miedziowe
go kombinatu, zwłaszcza dla 
jego zarządu . Mimo, że jesz
cze jesienią ub. roku minister 
przemysłu Emil Wąsacz po-

Zmiany (?) w KGHM 
nowanym zastępcą Siewier
skiego jest Ryszard Czarnec
ki, minister bez teki w rzą
dzie premiera Buzka. 

Przeciwko jakimkolwiek 
zmianom protestują kombi-

wiadał się ostatnio prezydent 
Lubina Dariusz Milka. Poli
tycznym zmianom w zarzą
dzie przeciwny jest także 
Emilian Stańczyszyn - bur
mistrz Polkowic. 

zytywnie wypowiadał się na .... __________ ........ __ -. Winą za 
temat pracy zarządu KGHM, powstałe zamie-
obecnie trwa zamieszanie szanie środki 

wokół proponowanych zmian przekazu i prze-
w jego składzie . Z planami ciwnicy propono-
zmian w zarządzie spółki wanych zmian 
wystąpiła na początku br. obarczają polity-
Rada Nadzorcza Polskiej ków AWS, którzy 
Miedzi. dążą do objęcia 

Początkowo mówiło się o władzy w lubiń-
zmianie tylko niektórych skiej spółce . 

członków zarządu , jednak z Wszelkie zmiany 
ostatnich don iesień wynika, określają jako 
że również pozycja prezesa nackie związki zawodowe. polityczne i nieuzasadnione z 
Stanisława Siewierskiego nie Negatywnie o zamierzeniach punktu widzenia merytorycz-
jest do końca pewna. Propo- nadzorczego organu wypo- nego, nie mające także nic 

wspólnego z profesjonali
zmem obecnego zarządu 

Polskiej Miedzi. Najbliższe 

posiedzenie Rada Nadzorcza 
KGHM zaplanowała na 8 
stycznia. Być może zapadną 
na niej ostateczne decyzje, 
jednak do tego czasu trwać 
będzie polityczna przepy
chanka i prasowe spekula
cje. 

p.s. 
W chwili składania nume

ru nie znane nam były decy
zje podjęte przez Radę No"c 
zorczą KGHM Polska MiG. J 

SA. W kolejnym wydaniu In
formatora postaramy się je 
opublikować . 

(rak) 

Policja po restrukturyzacji 
NA BUDYNKU MIEJSCOWEJ POLICJI WIDNIEJE STARA TABLICA INFORMA

CYJNA; KOMISARIAT POLICJI W POLKOWICACH. CZYŻBY ZAPOMNIANO, ŻE ... 
Po wprowadzeniu reformy 

admin istracyjnej kraju 
1 stycznia w Polkowi
cach funkcjonowanie 
rozpoczęła Komenda 
Powiatowa policji. 

Swoim zasięgiem 

obejmuje obszar blisko 
800 km kw. a więc te
reny gminy Chociano
wa, Grębocic . Gawo
rzyc, Radwanic, Prze-

skali Dolnego Śląska . Miej
scowa komenda powiatowa 

mkowa i Polkowic. ~~~~~;:'.J1 
Także międzynarodo-

we drogi nr 3 (od szy
bu zachodniego kopal
ni Lubin do Nowego 
Miasteczka) i nr 299 
(Radwanice
Przemków w kierunku 
do Gubina). Łączna ich dłu
gość to prawie 70 km. Tylko 
sama droga nr 3 należy do 
najbardziej obciążonych dróg 
w kraju . W ciągu doby prze
jeżdża nią blisko 15 tysięcy 
pojazdów. 

Polkowicka policja wyda
je się być ewenementem w 

bowiem jako jedyna w na
szym obecnym województwie 
tworzona jest ze struktur ko
misariatu. Wydaje się więc, 
że działalność restrukturyza
cyjna dolnośląskiej policji 
" przeoczyła" potrzeby polko
wickiej komendy powiatowej. 

Brakuje nam sprzętu w 

postaci samochodów, środ
ków łączności , sprzętu kom-

puterowego, wyposażenia po
mieszczeń biurowych, no i 
oczywiście paliwa - mówią 
policjanci - Poza tym brakuje 
także kadry i pieniędzy. 
- O zerowym stanie naszej 
kasy może świadczyć fakt -
dodaje nadkomisarz Józef 
Fujnicki, komendant powiato-

wej policji - że musieliśmy 

prosić Urząd Gminy o po
życzkę na pieczątki firmowe. 
W przeciwieństwie do rejo
nowych komend w Lubinie 
czy Legnicy, polkowicka Ko
menda Powiatowa tworze 
jest ze struktur zwykłego ku
misariatu. A więc tu trzeba 
tworzyć w zasadzie wszyst
ko od podstaw. Tylko kim, 
czym i za co? 

Nawiasem mówiąc cieka
wi jesteśmy kiedy polkowic
cy policjanci doczekają się 
np. sprzętu ze zlikwidowanej 
Komendy Wojewódzkiej w 
Legnicy. Z niecierpliwością 
więc będziemy oczekiwali 
odpowiedzi na to i wiele in
nych pytań nurtujących po
Ikowicką policję . 

Restrukturyzacja i podział 
policyjnego majątku nie
odzownie kojarzy mi się z 
podwyżkami rent i emerytur. 
Więcej dostają ci , którzy i tak 
mieli dużo. 

(ale) 

.,. 
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ul. Rynek 26, (na przeciwko UG) 

tel. 847-48-94 
zaprasza codziennie od 1000 do 2000 

Polecamy: 
obiady domowe, napoje, piwo, przekąski, 
hamburgery, /tytki 
Organizuj emy: 
imprezy okolicznościowe z pełną obsługą 

. u klienta), 
y: zamówienia telefoniczne 

z dowozem na miejsce 
A ponadto: / 
pieczenie prosiaka, pieczenie indyka, ~~o~\ 

/v"",,,", 

Zapraszamy // ~1>~{V~ 

Volkswagen Group 

GŁOGÓW 
Aleja Kazimierza 

Wielkiego 6 
tel./fax 833-56-11 
serwis 833-17-89 

Volkswagen Group 

Ter'lz 
W LUBINIE 

UL.KILIŃSKIEGO 5 
TEL. 841-55-83 

Seat Cordoba w cenie od 34.610,· 
• wg. kursu DM z dnia 06 .07.1998 r. 

Salon czynny od poniedziałku do piątku od goo do 18°°; 
soboty od goo do 1500 

Oj}NA 
DRZWI 

ROLETY 
WITRYNY 

łt 

tel- (076) 845-24-01 
fax: (076) 845-44-81 

Szczęśliwego 

NOll'ego 

1999 
Roku ::yc::y 



• Publicystyka 

Pierwsze konkordatowe związki 
Początek roku sprzyja 

podsumowaniom minionych 
dwunastu miesięcy. Oceny 
takiej dokonał polkowicki 
Urząd Stanu Cywilnego. W 
samym tylko grudniu zareje
strowano 40 urodzeń, zawar
to 22 małżeństwa, odnotowu
jąc także 15 zgonów. Pięć par 
małżeńskich obchodziło 

srebrne gody. Z tej okazji li
sty gratulacyjne otrzymali; 
Kazimiera i Adam Szafarzo
wie, Leokadia i Piotr Maczu
gowscy, Anna i Zenon Be
blowscy, Julianna i Stanisław 
Baranowie oraz Irena i Lu
cjan Giermkowie. Dwóm pa
rom małżeńskim wręczono 
okolicznościowe medale za 
50 lat wspólnego pożycia . 

Otrzymali je państwo Wikto-

ria i Rudolf Smolińscy oraz 
Helena i Jan Świerczkowie. 

szło 341 nowych obywateli 
Polkowic. Zawarto 326 mał-

Pallstwu Smolińskim z okazji jubileuszu 50-cio lecia pożycia 
małżeńskiego redakcja życzy wszelkiej pomyślności. 

Cały ubiegły rok, pod wzglę- żeństw. Odnotowano również 
dem statystycznym, był tak- 149 zgonów. Najwięcej no-
że imponujący. Na świat przy- wych związków małżeńskich , 

bo aż 47, zawarto w'sierpniu 
i tylko o pięć mniej we wrze
śniu. 

Jak wiemy od połowy li
stopada ubiegłego roku moż
na zawierać związki konkor
datowe. Polkowicki Urząd 

Stanu Cywilnego udzielił trzy 
takie śluby. W ubiegłym roku 
52 pary otrzymały listy gratu
lacyjne z okazji 25-lecia po
życia małżeńskiego, zaś 16 
obchodziło złote gody. 

Z zestawienia tego wyni
ka, że prawie każdego dnia 
minionego roku zawierano 
małżeństwo, a Polkow' 

I 
wzbogacały się o noweyu 
mieszkańca . 

Serdecznie gratulujemy i ży
czymy wszelkiej pomyślno-
ści. (mac) 

POLKOWICKA SONDA 
Jak co roku dokonujemy pewnego bilansu swoich ubiegłorocznych dokonań. Nie inaczej było i tym razem. Zapytaliśmy więc 

naszych Czytelników i mieszkańców Polko wic jak oceniają 1998 rok i czego życ",yliby sobie i swoim najbliższym w rozpoczynającym 
się 1999 roku? Oto plon wędrówki reporterskiej. 

Muszę powiedzieć, że minio
ny rok wcale nie był taki zły. Co 
prawda nie wszystko udało mi się 
zrealizować, to jednak zdecydo
waną większość swoich planów 
zapisałam po stronie wykonane. 
Pewne ich elementy przeniosły 
się jakby automatycznie na rok 
1999. Były to raczej zadania bar
dziej prywatne n iż zawodowe. 
Mówiąc wprost, nie udało mi się 
przeprowadzić do nowego miesz
kania. Natomiast co do zawodo
wych planów, nie były one aż tak 
wielkie. Bo, co można wielkiego 
planować jeśli ma się dwoje ma
łych dzieci. Gros czasu poświę
całam szczególnie im. To praw
da, że wcześniej miałam jakieś 
marzenia zawodowe, jednak kie
dy domowo-rodzinnych obowiąz
ków przybywa, to robi się to, co 
robiło się do tej pory. Ale nie na
rzekam. 

Czego życzyłabym w nowym 
roku sobie i najbliższym? Ponie
waż ubiegły rok nie należał do 
najlepszych po względem zdro
wia, dlatego też przede wSZ'y'st
kim życzyłabym sobie duźo zdr<r 
wia oraz lepszego i bogatsze o 
życia . 

Marzena z ul. Ratowników 

Rok, który właśnie pożegna
liśmy był dla mnie dużo gorszy 
od poprzedniego. Miałam sporo 

kłopotów ze zdrowiem. Niemal 
cały czas przykuta byłam do łóż
ka, co odbiło się na moich in ere
sach. Dlatego nowy rok powita
łam z nadzieją poprawy idrowia. 
Uważam, że to jest najważniej
sze. Jestem przekonana że ma
jąc zdrowie wszystkie ROzostałe 
sfery życia jakoś się ułoilą. 
Marta Siwak 

Nie mogę narzekać n Inlo-
ny rok . Z satysfakcją rn szę 
stwierdzić, że udało mi się zrea t
zować większość moich marzeń. 
Kupiłem samochód al przede 
wszystkim to urodził i się ;zdro
wy synek. Mówiąc 'żartem pozo
stało mi jeszcze posadzić drzewo 
i zbudować dom. Ale to pgzosta
wiam na rol< bieżący. Co do ży
czeń, o c cIałbym, aby mojej ro
d~nie dopis ało zdrowie. I tego 
tyczę takZe ystkim mieszkań
com naszego pięknego miasta. 
Mariusz Pęczak 

Ja i ył miniony r '1 Nie był 
taki zły. Zarówno pod wzgtęde 
finansów, jak i zdrowia. Nie mi -
łam zbyt lelu wydatkÓW związa
nych ze zdrowiem, ani z jakimi
koi ek naprawa i czy remonta
mi np . sprzętu domowego. Cie
szę się, że nadal mam pracę, a 
więc i stałe dochody. A to jak wia
domo w dzisiejszych czasach jest 
bardzo ważnym elementem na-

szego oopziennego życia . W tym 
roku tyczyłabym sobie jak naj
lepszego zdro ia, bo z tymi ka
sami chorych 6żnie może być. 
Jeśli zdrowie, to i pieniądze, bo 
bez tego pyłoby ciężko . A poza 
zdrowiem życzyłabym sobie pra
cy do emerYtury. Nam wszystkim 
natomiast życzę u progu tego no
wego roku przecje Wszystkim dużo 
radoŚci, miłośol i wzajemnej bez
interesownej pomocy. 
Katarzyna z Kazimierzowa 

Myślę, że ten rok, który poże
gnałem mogę uznać za udany. 
Spełniły mi się marzenia I zrelizo
walem wszystkfe swoje plany. 
Udało mi się nawet załotyć wła
sną firmę, która zaczęła nieźle
prosperować, 
Sebastian z Po kowie 

Dla mnie osobiście r 
był jedo§. wielką makabrą. 
waż stracitem wszystko; czas, 
pieniądze i wiarę w ludzi. Pozo
stałp mi t Il<o niep:lrowe poczu
cie humoru. Gorzl!j już yć nie 
może, chociaż wierzę , 1999 
ro będzie lepszy. 
Rafal z ul. Skalników 

Miniony rok był dla mnie fan
tastyczny. Zdałam maturę (w co 
wątpiłam) . Dostałam się na stu
dia I mam pracę . Poza tym mam 
wspaniałego chłopaka i przyjaciół-

kę . Czuję, że rok 1999 będzie nie
co gorszy, ponieważ mojego naj
milszego wzywa MON. 
Klaudia 

Nie był to najlepszy rok, po
nieważ nię udało mi się zreałizo
wać wszystkich palnów. Nie zna
lazłam pracy. Sprawy pryw? 
były w tym roku szczególnie sk, 
plikowane. Na szczęście nowy rok 
rozpoczął się bardziej optymistycz
nie. Znalazłam wreszcie pracę, 
podjęłam studia i znalazłam swo
jego mężczyznę. Oby tak dalej! 
Aleksandra z Polkowic 

Rok 1998? Na pewno nie był 
to dobry rok pod względem finan
sowym. Wszyscy doskonale zna

'I sytuację oświaty. Cały czas 
raku jej i jego pracownikom pie

niędzy. Marzymy o większej nie
leżo Ci:i finansowej . Kobiety 

szczegó n e. Zważywszy na ich 
więksl!:e trze by. Cieszy nas fakt, 

juź W styczniu przewidywana 
je t wyżka plac. Jak duże będą 

-pieniądze nie wiemy. Najważ
~ejsze jednak, że z odrobiną opty

mizmu wkroczyłyśmy w nowy rok. 
Mamy nadzieję, że jest to zapo
wiedź czegoś lepszego. Mimo 
wszystko stary rok pożegnałyśmy 
godnie, jak tradycja nakazuje. 
Teresa i Dorota z Zespołu Szkół 

Zebrał: (ale), ( mac), (JKR) 
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Firma Gómy-Poczynek s.c. 
59-300 Lubin. ul. Słowiańska 23-25 

leI. (076) 844·11-11 . 844-45-51 
fax. (076) 842-17-25 

loz. CZĘŚC I ZAMIENNYCH I 
ISERWlsl 

NIE CZEKASZ, WYBIERASZ, 
PŁACISZ I ODJEŻDżASZ 

ZAKŁAD FRYZJERSKI 
DAMSKO - MĘSKI - DZIECĘCY 

Przy ul. KMICICA 46 (róg poczty 
i wypożyczalni kaset - nowy budynek) 

tel. 0603 25-02-85, dom. 845-43-80 
Proponuje: 
modne strzyżenia, trwałe ondulacje (r6żne Balejage, 
farbowania, fryzury okazyjne, nakr,canie loków spiralnych 
włoskł metodł, zabiegi z zestawem witamin piel"nujłce włosy. 
wszelkiego rodzaju NOWO~CI! 

niżki dla dzieci, emerytów i rencistów 
Możliwość umawiania się na godzin 

Reklama • 

PPHU JANUSZ ISZTWAN 

Okna w systemie KBE i Panorama 
Stolarka łukowa i nietypowa 

ul. Kolejowa 24 
tel. 845-14-25 

ZAKŁAD DRZEWNO-BUDOWLANY 
oferuje budowę domów konstrukcji szkieletowej drewnianej w 

TECHNOLOGII KANADYJSKIEJ 
oraz budowę pawilonów handlowych. 

Sprzedaż za gotówkę lub w systemie ratalnym . 

Proponujemy krótkie terminy realizacji już od 3 do 6 miesięcy. 

Ceny promocyjne 
od 750 do 1.100 zł/m2 

Adres: 
59-320 Polkowice 
ul. Krzywa 3 
tel./fax 845-81-25 
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Za wspaniałą zabawę uczestnikom 

Bala Sylwestrowego dziękuje 
Rada Szkoły Podstawowej nr 2 

w Polkowicach 

Rada Szkoły Podstawowej nr 2 

w Polkowicach zaprasza w dniu 

30.01.1999r. na Bal Karnawałowy 
Informacje: p. Wojciech Labudziński, tel. 0601-58-82-06 

Cuprum Bank S.A. 
Oddział w Polkowicach 

Uprzejmie informujemy , iż podobnie jak w poprzednich latach, również w 1999 roku mamy zaszczyt pomagać w akcji 
dokonywania wpłat pieniężnych na konto Wielkiej Orkiestry Świątecanej Pomocy przy użyciu kart 
POLKARD CUPRUM - BANK. 
Bank nie będzie obciążal posiadaczy kart żadnymi opłatami z ty tulu przekazanych pieniędzy, 
Posiadacze kart będą mogli dokonywać wplat telefonicznie w dniu 10 stycznia 1999 roku w godzinach 1106 _ 2406, 

Aby dokonać transakcji należy przez telefon podać numer karty, datę ważności oraz kwotę wpłaty 
(numer telefonu - 022 647 44 44 ). 

13600 

Serwis giełdowy pod patronatem 
BESKIDZKIEGO DOMU MAKLERSKIEGO 

1800 64,6 

12200 '_-L-..-J o 63 

WIG WIG-20 WIRR MIDWIG NIF 

KOMENTARZ GIEŁDOWY 
ŚWIĄTECZNY PREZENT 

.j. 

) 

Kolejny raz okazało się , że oczekiwany marazm na ostatnich sesjach starego roku, został "zastąpiony. imponującym 
wzrostem kursów akcji. Przyczyn tak chóralnego kupowania polskich akcji można upatrywać we wzroście indeksów 
zachodnich i zniecierpliwieniu inwestorów oczekujących na wzrosty w styczniu. Od kilku lat inwestorzy giełdowi obserwują 
mocniejsze wzrosty kursów właśnie w styczniu; zachowanie to stało się regułą, którą wykorzystują gracze giełdowi. Okres 
ten określany jest w slangu giełdowym terminem: .. efekt stycznia ... 
Indeksy w minionym tygodniu wzrosły : WIG 5,5%, WIG20 4,9%, WIRR 4,8%. Wzrosty indeksów wskazują, że giełda hojnie 
obdarowała prezentami inwestorów i wszystko wskazuje na to, że wzrost ten będzie kontynuowany również po świętach. 
W najbl iższy poniedziałek po świętach odbędzie się ostatnie notowanie Powszechnych Świadectw Udziałowych - w ten 
sposób kończy się era PŚU na giełdzie . 
Akcje KGHM SA zanotowały wysoki 9% wzrost. Kurs wzrósł od poziomu 11 , 20zł. do 12,20zł. Akcje kombinatu zachowują się 
zaskakująco stabilnie, biorąc pod uwagę dotkliwy spadek cen miedzi na światowych giełdach. 

-- ----- -------

Dyrektor Beskidzkiego Domu Maklerskiego S.A. 
paK Lubin i Głogów 
Mariusz Zychowicz 
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PIONOWO: 
1. Rembrandt nieraz ją malował 2. Piotr Wielki 
3. z rodziny przypraw 4. też skąpa . ale mniej o 
niej dowcipów krąży 5. nad podudziem 6. Kra
ków 8. Archimedes je wykonywał i odkrył pra-
wo 9. Świeża sensacyjka 11. pozwala człowie- 7 
kowi widzieć jak sowa 13. śmiałość 14. miał 
swój domek 15. szczeniak 16. lubi być kopana 
20. nie tylko na scenie 21. członek Wyższej 
Izby 23. próchnica go powoduje 25. żeglarskie 
28. marynarski napitek 30. świętojańska 13 

POZ/OMO: 
1. zespół harcerskich drużyn 4. Hiszpan pod 18 
miastem zatknął sztandary i jutro uderzy 7. Kaja 
Danczowska 10. żona Mieszka. matka Miesz
ka 12. neutron , który jest przeciw 13. zakaptu
rzony . ale nie mnich 15. prawosławny duchow
ny 17. z kończyną do zamiatania 18. strażacka 

sam smoli 20. łakoć z rulonika 22. np. ska
riolOeusz 24. wiosenne n iebezpieczeństwo dla 
mostu 26. zespół cech dla kultury odznaczają
cej sie bogactwem dekoracji , wyczuciem 
koloru 27. z szyn się składa 29. tam hołdują te 
w pierzu, które stonką się odżywiają 31. plaga 
na Mazurach 32. gadaj do .............. ! 

rzoo 
Wymień 

~ c.on~mnleJ 10 
zwierząt 

I mleszk~ąc.yc.h 
I wZOOJono 

Brzec.hwy 
.... 

~ 

KRZYŻÓWKA 

1 
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3 
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5 

I. Np .jabłko .~Ilwka 
J. Była złota 
3.D\J.a linka 
~. f ańcowała z nitką 
5. Na p/ęclolln/ 
6.ptak nadmorski 
7. Daj e wełnę 
a.Nic 
ą.Żona koglIta 

10. Znaj d4i e się na rzekach 

6 litery oznaczonych pól 

7 
cz.ytane kolejno utworzą 

rozwiązanie. 

8 Prawidłowe rozwiązania 
łamigłówek prosimy nadsyłać na 

9 
adres redakcji w terminie do 15 
stycznia. 
Wśród uczestników konkursu 

1 O rozlosowane zostaną nagrody 
~~~~~ __ ~__ L-n_ie_s~po_d_z_ia_nhl_·_. ________ ~ 



HURTOWNIA 

IIDRU CZEI(II 
oferuje: 

- druki księgowe, kadrowe, magazynowe, 
- segregatory, pojemniki, 
- wyposażenie biur 
- artykuły szkolne (długopisy, ołówki gumki) 
- papier komputerowy 

(dowóz towaru własnym transportem) 

ul. Dąbrowskiego 5, Polkowice, tel. 845-33-12 
(obok" beczki ") 

- kra-v iectwo damskie i męskie 
- zycie na miarę 
- sprzedaż tkanin i dodatków krawieckich 

PolI.owiec, ul. Miedziana 6 - tel. dom. 845-48-76 po 18"U 
Czynne od 10"0 do Ul"· 

•
---::- ,1 ..... - -}!.--:_~_. . 

" ". ~ '" l .. . 6' \". .~ • .' ~ , . - L. '\ L 'A;. '\ . '" I 
-- I ~-r'" ~ I .... ' to, ' .. I }!", 
t'l [ . .-_L , ' .•• e;ii!1I. " • ,I 
~~'I -._J .. , Ul"_ -- , '1 

Oferuje do sprzedaży: 
PŁASZCZE, KOSTIUMY 
ŻAKIETY, GARNITURY 

oraz 
SZYCIE NA MIARĘ 

a także: 
ręczniki, pościel, obrusy i inne 

S9-SZ0 PolkowIce, UL I.lpowa IS/I. 
czpae od ~ ... do ~ ... 

ZAKŁAD POGRZEBOWY 
"OSTATNIA POSŁUGA" 

- TRUMNY ( osnowe i dębow), 
- PRZE\VOZY (krajowe i zagraniczne), 
- KOMPLEK 0\ E ZAŁAn IA TE 

FORMALNO" CI POGRZEBOWYCH 
I ME ARNYCH. 

Polkowice, ul. Zachodnia 8 (obok Przychodni Stomatologicznej) 
telefon: 845·44-19 
telefony całodobowe: (076) 833-24-09, 0601 55·35·06 

. Ogłoszenia drobne 
$orZ8dam 
• Komputer PC·166 MHz, RAM 16MB, HDD 1,3GB, CD-ROM 

16x,lIop. mon. kolor 14", możliwość rozbudowy - 0601-58-64-81 
• Gra telewizyjna· Nintendo 64 + 3 joystiki + 3 gry - 844-72-70 
• Garaż ul. Polna· 8.000zł - 845-62·94 
• Mieszkanie spółdzielcze własnościowe 54m2 - wiadomość po 

godz.18.00 - 845-22-19 
• Fiata 126 rok 1987 cena 1500 zł- 847- 94-18 
• Mieszkanie spółdzielcze - własnościowe, 54m2, 2 pokoje, WC, 

łazienka, zadbane. - 845-46-47 
• Fiata Uno 1400. Rok prod. 1995, pierwszy właściciel, stan 

b.dobry - 845-46-47 
• Samochód Nysa wyrejestrowany, stan dobry, cena do 

uzgodnienia - 847·03-38 
• Grunty rolne na terenie Szwajcańi Kaszubskiej wraz z lasem 

-845-03-20 

• 

• 
• • 
• 
• 
• • 
• 

Fiata 126p, pełne wyposażenie + fotele lotnicze, prod. 1997, cena 
do uzgodnienia. dzwonić po 20.00 - 845-69-50 
Ino a 
Kupię działkę pod dom w PolkowIcach Dolnych 10 arów 
-845-43-09 
Wynajm sklepu ul. Skalników o pow. 30 m2, - (065) 543-24-55 
szukam mieszkania do wynajęcia w Polkowicach -
0604-86-41-21 do godz. 20.00 

Poszukuję do wynajęcia dużego mieszkania lub domku 
jednorodzinnego - 0602·59-43·25 
mieszkanie komunalne 26m2 po remoncie na dwupokOjowe do 
35m2 - 847·93-92 
Komputerowe przepisywanie tekstów - kontakt po godzinie 17.00 
Zamienię mieszkanie spółdzielcze 54m2, 2 pokoje, VIII piętro, 
wieżowiec, na większe - 845-32-12 
Posiadam do wynajęcia garaż przy ul. Kolejowej - 845-35-34 

-------------------------------------
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PODSUMOWANI'[ 1998 ROkU 
Tradycyjnym zwycza

jem u progu nowego roku 
p~zyglądamy si~ do~ona
mom oraz realizaCji na
szych zdań z roku poprzed
niego. Każdy z nas zasta
nawia się, jaki był ten rok 
poprzedni. Zreasumujmy 
zatem dokonania w polko
wickim sporcie. 

Mijający rok byl jednym z naj
lepszych lat sportowych Górnika 
Polkowice. Osiągnięcia te byly na 
skalę makroregionu a często nawet 
ogólnopolską. Dobre wyniki uzyskali 
sztangiści Paweł Glód i Łukasz Ło
ziński. Nieźle w minionym roku jeż· 
dził Maciej Rzepka i Karolina Po
p/awska udowadniając, że należą 
do czołówki kolarzy Dolnego Ślą
ska i kraju. Tenisiści stołowi przez 

ubiegly rok podkreślali swój pry
województwie. Największym . . 

szych tenisistów Paweł Gacek. 111-

ligowi piłkarze Górnika występując 
po raz pierwszy w tak silnej lidze 

SYLWESTROWE 
BIEGANIE 

Z udziałem 286 zawodników w Trzebnicy odbył się do
roczny bieg sylwestrowy. Wśród nich znaleźli się także kola
rze polkowickiego Górnika. W kategorii powyżej 30 lat na 
dystansie 10 km nasza Ewa Bilińska z Górnika była druga, 
natomiast w kat. open dziewiąta . Inny nasz kolarz Marcin 
Bulerski był 72. W biegu na 1 km w kategorii szkół podsta
wowych Karolina Popławska była piąta. Lepiej było w biegu 
noworocznym rozegranym w Głogowie. Karolina Popław
ska wygrała kategorię do 15 lat, Dorota Bożek powyżej 16 
lat a w kategorii open najlepszą była Ewa Bilińska. 

O pozostałych wydarzeniach w następnym numerze. 

PLEBISCYT 1998 
Termin nadsyłania kuponów plebiscytowych up!) va dnia 22.01.1999r. 

Trener roku: 
Piłka nożna 

MIROSŁAW DRAGAN 
MARIUSZ JURAK 
PIOTR WÓJCIK 
Koszykówka: 
WOJCIECH SPISACKI 
Lekka atletyka: 
ROBERT PIERZCHAŁA 
DOROTA KOŁODZIEJCZYK 
Tenis stalowy: 
SŁAWOMIR SŁOWIŃSKI 
Podnoszenie ciężarów 
ZBIGNIEW RADZIĘCIAK 
Halowa piłka nożna 
ZENON MIKOŁAJCZAK 
Kolarstwo: 
EUGENIUSZ NIEMIEC 
Karate: 
ZBIGNIEW LEMIESZ 
Pływanie: 

ZBIGNIEW PUCHALSKI 

Piłka ręczna: 

CZESŁAW DZIATKIEWICZ 

Sportowiec roku: 
Piłka nożna 

SŁAWOMIR KUŁ YK 
ROBERT MALAWSKI 
TOMASZ SALAMOŃSKI 
RADOSŁAW BUGAJ 
GRZEGORZ KARMELITA 
Koszykówka: 
JUSTYNA KŁOSIŃSKA 
KATARZYNA KURZCZVŃSKA 
OLA URBAN 
ELENA FEDORIAK 
Lekka atletyka: 
RAJMUND KóŁKO 
IRENEUSZ KARASINSKI 
JAN KURZEJA 
ŁUKASZ HAŃCE 
Kolarstwo: 
MACIEJ RZEPKA 

także znakomicie sobie radzili, zaj
mując w poprzedniej rundzie po 
raz pierwszy w historii polkowickiej 
piłki drugie miejsce. Nie wolno nam 
także zapominać o znakomitych wy
stępach wielu młodych lekkoatletów, 
w tym reprezentantów kraju Raj
munda Kółko, Ireneusza Karaslń
skiego I Łukasza Hańce. Myślę , że 
wiele zrobiliśmy także pod wzglę
dem organizacyjnym co wywoływa
lo trochę zazdrości wśród działaczy 
ościennych klubów. W bardzo du
żym stopniu jest to zasługa Urzę
du Gminy, który również w ubiegłym 
roku patrzył przychylnym okiem na 
sprawy klubowe. 
Artur Sikorski, dyr. KS Gómik: 

Dla polkowickich koszykarek byl 
to bardzo udany rok. Piąte miejsce 
w barażach o awans do ekstrakla
sy i wreszcie pozycja wicelidera w 
rozgrywkach II ligi, to ogromny suk
ces. Największym sukcesem minio-

ROKU 
KAROLINA POPŁAWSKA 
Karałe kyokushln: 
ANNA SOUWODA 
MICHAŁ DZIEDZIC 
Tenis stołowy: 
LESZEK GOUŃSKI 
PAWEŁ GACEK 
PodnoszenIe ciężarów: 
ŁUKASZ ŁOZIŃSKI 
PAWEŁ GŁÓD 
RAFAŁ DZIEDZIC 
Halowa plika nożna: 
MAREK RYBITWA 
TOMASZ URBANlAK 
ROBERT BIAŁY 
Plika ręczna: 
KATARZYNA CZECH 
Działacz sportowy roku: 
ANDRZEJ PIUMON 
KRZYSZTOF KORSAK 
WŁODZIMIERZ OLSZEWSKI 
JANUSZ ISZTWAN 

nego roku' było sprowadzenie do na
szego klubu l-ligowego trenera Woj
ciecha Spisacklego I koszykarek z 
ligowym doświadczeniem Eleny Fe~ 
doriak i Katarzyny Kurczyńskiej . 

Myślę , że po ostatnich rozmowach 
z przedstawicielami wladz miasta i 
liczącymi się sponsorami o losy po
Ikowickiej koszykówki można być 
spokojnym. 
Krzysztof Korsak, wiceprezes Orla' 

NajwIększym ubieglorocznym 
sukcesem polkowickiego klubu ka
rate kyokushin bylo zdobycie przez 
Annę Soliwodę i Michała DziedZIca 
brązowych medali MP oraz powoła
nie Ani do kadry narodowej. Jest to 
największy sukces w historii polko
wickiego klubu, ponieważ nigdy do
tąd nasi karatecy nie zdobyli w cią
gu roku dwóch medali podczas tej 
najbardziej prestiżowej imprezy kra
jowej. 
Zbigniew Lemiesz, Klub Karate 

Kupon plebiscytowy 

Trenerzy: 
1 ....................................... 5 pkt. 
2 ...................................... .4 pkt. 
3 ....................................... 3 pkt. 
4 ....................................... 2 pkt. 
5 ....................................... 1 pkt. 
Sportowcy: 
1. .................................... 10 pkt. 
2 ....................................... 9 pkt. 
3 ....................................... 8 pkt. 
4 ....................................... 7 pkt. 
5 ....................................... 6 pkt. 
6 ...................................... .5 pkt. 
7 ...................................... .4 pkt. 
8 ....................................... 3 pkt. 
9 ....................................... 2 pkt. 
10 ..................................... 1 pkt. 
Działacze: 
1. ..................................... .4 pkt. 
2 ....................................... 3 pkt. 
3 ....................................... 2 pkt. 
4 ....................................... 1 pkt. 
Nadawca: 

....................................................... 

• 



Dziś publikujemy 
zdjęcie miesiąca 

Marta, hostessa 
z Aquaparku. 

W przyszłości 
chcielibyśmy w tym 

miej scu prezentować 
ciekawe zdjęcia 
nadesłane przez 

Czytelników. 

NA DEPTAKU W ... 
Tradycyjnym zwyczajem w sylwestra żegnaliśmy stary 

i witaliśmy nowy roku. Każdy na swój sposób. Było to z 
wielkie wydarzenie i przeżycie . Prócz suto zastawionego 
stołu , tradycyjnej lampki szampana była także wspaniała 
zabawa w doborowym towarzystwie. 
Tego dnia , jak nakazuje polkowicka tradycja, mieszkańcy 
naszego miasta zebrali się na ul. Kominka, aby wspólnie 
powitać Nowy Rok, złożyć sobie życzenia i podZiwiać no
woroczne fajerwerki. Humor 
tej nocy dopisywał wszyst
kim. Na niektórych twarzach 
pojawiały się nawet łzy. Jed
ni płakali ze wzruszenia, inni 
być może z obawy przed pro
blemami, które niesie zbliża
jący się kolejny rok. 

Łzy i uśmiechy na twa
rzach byly szczególnie wi
doczne w momencie, gdy za
częły pojawiać się przepięk
ne fajerwerki rozjaśniające 
polkowickie niebo, co także 
miało wpływ na szampańskie 
samopoczucie. Ten moment 
dla niektórych był także oka
zją do zadymy. Na szczęście 
krótkotrwała bójka i rozbija
nie butelek nie zaklóciły pokazu ogni sztucznych i sylwe
strowej zabawy. Przyjażnie naslawieni do sylwestrowej nocy 
chętnie o niej rozmawiali z naszą reporterką. 

Sylwestra spędzam w Polko wicach, ponieważ tu są 
moi przyjaciele, a w ich towarzystwie czuję się i bawię 
najlepiej. Powodem pozostania w Polkowicach, co nie ukry
wam, był brak funduszy. aby wyjechać gdzie indziej. Naj
ważniejsze, że baWię się świetnie. 
Marcin 

Cieszę się z fajerwerków. Jest kolorowo, głośno i cie
kawie. One same, jak i cala atmosfera, przyprawia mnie o 
dreszczyk. Pokaz ogni sztucznych uważam za świetny 
pomysł, pod warunkiem, że organizowany będzje pod okiem 
specjalistów. 
Kamila 

Dlaczego w Polkowicach? Do końca nie byłem zdecy
dowany gdzie chcę spędzić sylwestra. Podejrzewam, że w 
2000 roku sylwestra powitam w Amsterdamie. 
Arkadiusz 

Jestem z Poznania i sądziłem, że Polko wice są 
cydowanie innym miastem. Wierzyłem, że tu będzie 
pełnie inaczej. Na przykład, że moi kumple właśnie 
Polko wic pomogą mi odlecieć statkiem kosmicznym 
nieznane. Uważam, że sylwestra powinno spędzać 
plenerze i nie tylko przez krótką chwilę. Plener to 
tyka, a ona z kolei jest moim domem. 
Wielki i niezapomniany z Poznania 

Jacek 

Każdego 
czekam na tę chwilę. 
szczególna noc, no i 
fajerwerki. Są ranrR.~rvr::7-
ne. Rzucają na kolana. 
Dosłownie płaczę ze wzru
szenia. Jest cudownie. 
Konrad 

Przy moich 
skromnych zarobkach nie 
mogę pozwolić sobie na 
jakikolwiek wyjazd. 
sylwester spędzam w Po
Ikowicach. Nie wątpię, że 
jest wiele pięknych miejsc 
na świecie, ale Jak na 
gust Polko wice w 
ności mi wystarczą. 

To fakt, że w domu z przY1aciółmi, czy rodzicami też 
można się sylwestrowo wyluzować. Natomiast na sylwe
stra w pubie czy restauracji mnie po prostu nie stać. 
Zabawa przy ognisku? Niezły pomysł. Nawet przy 1 
stopniowym mrozie. Człowiek jest chyba skłonny do wiel
kich poświęceń. Szczególnie w tę jedyną noc. 
Angela 

Wyjście na deptak o północy w sylwestra to 
mity pomysł. Jest okazją do spotkania wielu 7m';rllTlVI'h 

rozmowy z nimi. Właśnie przed chwilą knl'A7;mk, 
córki rzuciły mi się na szyję składając noworoczne 
czenla. Sylwester na deptaku to znakomity pomysł 
noczący wszystkich nas - Polkowiczan. Pod w"'r/Jn,jm."., 

jednak, że to wszystko odbywać się będzie w bezpiecz
niejszych warunkach, pod nadzorem policji. 
Krystyna 

JASEŁKA W POLKOWICACH 
29 grudnia w Auli Forum polkowiekiego Zespołu Szkół byliśmy świadkami Przeglądu Zespołów Kolędniczych i 

Jasełkowych . Była to już trzecia edycja tego przeglądu, którego organizatorem byl Związek Gmin Zagłębia Miedzio
wego przy współudziale POKSiR-u . Impresja", Publiczność oglądała ludowych aktorów z Grębocic, Gaworzyc, 
Sobina, Przemkowa i Szklar Dolnych. 

Za najlepszy uznano grupę ze Szkoły Podstawowej z Grębocic. Jury bardzo wysoko oceniło widowiskowość 
przedstaWienia oraz aranżację kolęd wykonanych w nowoczesnym i niekonwencjonalnym stylu. Zespół ten znalazł 
także uznanie publiczności. Drugie miejsce ex aequo przypadlo Sobinianom z Sobina i zespołowi Jowisz z 
Gaworzyc. Trzecie zajęły kapele z Przemkowa I Szklar Dolnych, które prócz nagród pieniężnych otrzymały także 
wyróżnienia w postaci aparatów fotograficznych. 

Kolejny - już powiatowy - przegląd kolędniczy i jasełkowy zaplanowano w Przemkowie. 

Karol Banaszkiewicz 

agencja reklamowa 

to rOwnlet: 
ulotki, broszury, 
ry, katalogi, wizytówki, 
papiery firmowe, koperty. 

00 ~OM,(SW 
00 PROJEKfU 

NISKIE CENY! 
DOBRA JAKOŚĆ! 
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